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Närvarande

Ordförande Victor “Wåhfflan” Wåhlstrand Skärström
Vice Ordförande Johan “Wello” Winther

Kassör Oskar “Gurkan” Sjökvist
Sekreterare Gabriella “Bella” Grenander

Veckobladerist Eric Ghassaban Kjellén
Kandidatansvarig Niklas Moszczynski
Masteransvarig Björn Johansson

Matansvarig Lina “Festis” Hultquist
Årskursrepresentant Helena Andersson

Sammanfattning

• Vi arrangerar BSD på torsdag nästa vecka: Oskar fixar mat och Johan gör
affisch och promotar.

• Vi ska dela ut Guldäpplet på Sektionens middag nästa torsdag: Victor och
Gabriella skriver motiveringar till pristagarna och gör diplom samt köper ramar
till dessa.

• Information från institutionsrådet; bland annat ska Fysikaliska leksaker-utställningen
flyttas till Fysikhuset och rådet vill ha vår hjälp att hitta en student som kan
agera guide.

• Victor informerar om vad som sades på senaste UU-mötet.

• Vi diskuterar hur en eventuell mastersmässa skulle kunna se ut.

• Victor och Oskar presenterar aspbudget samt schema på aspningen. Vi beslutar
att godta dessa.

• Vi bör tydliggöra i How to Kursutvärdera hur kursutvärderare ska göra med
kallelser till kursnämnd.

§1 Mötets
öppnande

Victor Wåhlstrand Skärström öppnar mötet kl. 12:00.

Victor Wåhlstrand
Ordförande

Gabriella Grenander
Sekreterare

Oskar Sjökvist
Justerare
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§2 Val av
justerare

Oskar Sjökvist väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda
bordet

• Gabriella, Helena, Björn och Eric har delat ut enkäter om mastersvalet till
F3:orna.

• Eric har även varit på kursnämnd i Partiella Differentialekvationer; eftersom
föreläsaren ej kommer att vara med nästa år så var det svårt att diskutera vad
som kunde förbättras.

• Oskar har tillsammans med Victor tittat på aspbudget.

• Victor har pratat med Jana angående programmeringstekniken, där tentan hade
haft en uppgift med tvetydiga klassnamn; Victor hör av sig till examinatorn
angående detta.
Han har även varit på UU6, mer om detta längre ned.

• Johan har ändrat i How to kursutvärdera samt skrivit till Bowald angående
tentamensresultatsstatistik-widget men han har ej fått svar än. Han har även
gjort en Google-docs mall för kursnämndsprotokollen samt bokat Hilbert för
ohmsits den 1e april 2017.

§5 Sektionens
vecka

Vi kommer att arrangera BSD på torsdag nästa vecka, Oskar pratar med Lemurell
om sponsring av mat och beställer Express. Johan gör en affisch på engelska.

Under Sektionens middag delar vi ut Guldäpplet till pristagarna; Gabriella gör
diplomen samt införskaffar ram med guldkant. På diplomen ska det finnas en mo-
tivering till varför var pristagare fick Guldäpplet - Victor och Gabriella fixar detta
senare i veckan - samt så ordnar Victor med underskrifter från programansvariaga
för F och TM.

§6
Institutionsrådet

Lina har varit på introduktionsmöte med Institutionsrådet.
Där informerade de bland annat att utställningen Fysikaliska leksaker ska flytta

till Fysikhuset - den kommer förmodligen att stå i korridoren utanför nyfiket. Då
antalet lekasaker är fler än som får plats där kommer man förmodligen at rotera
utställda föremål. Institutionsrådet vill ha hjälp av oss att hitta en student som kan
agera guide. Johan kommer att höra av sig till Peter Apell för mer utförlig information
angående detta.

Man informerade även att vaktmästeriet bakom Focus ska flytta till kårhuset på
grund av centralisering. Styret har hand om detta, men vi hoppas att det skulle
kunna finnas möjlighet för exempelvis SNFTM och Farm att få kommitérum där.

Victor Wåhlstrand
Ordförande

Gabriella Grenander
Sekreterare

Oskar Sjökvist
Justerare
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§7 UU6 På senaste UU så diskuterade man ENG-projektet: ett projekt om entreprenörskap.
Detta projekt syftar ej att införa nya kurser utan istället informera kursansvariga
om pedagogiska perspektiv och metoder som kan inkludera entreprenörskap i ut-
bildningen, exempelvis större projekt som kan vara till nytta för andra. Det finns
möjlighet att applicera detta i F:s utbildning i exempelvis ExpFysen; för TM:s del
är det svårare att hitta just nu.

Man informerade även om att det lutar åt att Ping-Pong inte kommer att finnas
kvar, vilket gör vårt arbete att få lärarna att använda tjänsten lite förgäves.

§8
Mastersmässa

Vi skulle vilja göra en mastersmässa med de associerade mastersprogrammen med
montrar där man kan informera om kurser samt intresseväckande föreläsningar i stil
med BSD. Vi funderar på tid och tänker att LV3 är den bästa veckan att lägga den
på, då det ligger mitt i anmälningsperioden.

§9 Aspbudget Victor och Oskar har planerat aspningsschema samt aspbudgeten; vi har 4200 bud-
geterat och enligt deras kalkyl kommer vi att gå 1200 plus.

Beslut: Vi godkänner den aspbudget som Victor och Oskar har arbetat fram.

Schema för aspningen läggs upp på driven och görs i google calender. Johan gör
en liten animerad aspfilm.

§10 Övriga
frågor

• Kursnämnd: Vi måste tydliggöra i How To Kursutvärdera att SNFTM vill ha
kallelserna till kursnämnder, men att kursutvärderarna ej behöver vänta på att
SNFTM fyller i Doodlen då vi ej går på alla kursnämnder.

§11 Nästa möte Nästa möte blir 20 februari 2017.

§12 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Victor kl. 13:00.

Victor Wåhlstrand
Ordförande

Gabriella Grenander
Sekreterare

Oskar Sjökvist
Justerare
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Victor Wåhlstrand
Ordförande

Gabriella Grenander
Sekreterare

Oskar Sjökvist
Justerare


